
obecni 12

wszyscy 15

procent 80,00 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

XX w kadencji 2018-2023 Sesja Rady Miejskiej w
Suchedniowie zwołana w trybie § 54 ust.2 i § 57 Statutu
Gminy Suchedniów z dnia 23 lipca 2020 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 Adamiec Krzysztof obecny  

2 Bator Monika obecna  

3 Biskup Wiesław obecny  

4 Frątczak Lidia obecna  

5 Krogulec Waldemar obecny  

6 Kuszewska Małgorzata obecna  

7 Kutwin Tomasz obecny  

8 Łakomiec Henryk nieobecny  

9 Obara Mirosław nieobecny  

10 Pająk Arkadiusz obecny  

11 Pałac Marcin nieobecny  

12 Salwa Anna obecna  

13 Słoma Paweł obecny  

14 Stępień Małgorzata obecna  

15 Zegadło Eugeniusz obecny  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie posiedzenia.
Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie

Czas trwania obrad - godz.16:00 - 17:26

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec -
Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali :
p. Cezary Błach - Burmistrz Miasta i Gminy 
p. Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy 
p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 



2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Stwierdzono obecność 12 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad (Pani Anna Salwa).
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM wyznaczył radną Annę Salwa. 

4. Przyjęcie porządku obrad.
4.a. odczytanie projektu porządku obrad,
Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad niniejszej sesji RM.

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.
głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin BRAK GŁOSU

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

5. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 90/XIII/2019 Rady Miejskiej w
Suchedniowie z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie wyboru metody
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia
stawki takiej opłaty.
5.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upowaznioną,
Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 90/XIII/2019 Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia
28 listopada 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty przedstawił Pan Cezary Błach -



Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

5.b. opinia Komisji Budzetu i Finansów,
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Lidia Frątczak przedstawiła pozytywną opinię
Komisji o projekcie uchwały. 

5.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Komisja nie wypracowała opinii. 
5.d. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki - Pan Paweł Słoma
przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały. 

5.e. dyskusja,
Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM  pytał, czy istnieje możliwość otrzymania przez
Gminę dotacji w związku z pandemią i wzrostem liczby mieszkańców w Gminie, a tym samym wzrostem
liczby odbieranych odpadów. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że nie spotkał się z taką możliwością uzyskania
dotacji, która byłaby przeznaczona na sfinansowanie kosztów odbioru odpadów. 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  pytała:

czy wariant podwyższenia stawek opłat za śmieci był jedynym branym przez Burmistrza? Czy nie
można znaleźć środków w budżecie Gminy na pokrycie kosztów odbioru śmieci ?
jakie działania podejmie w najbliższym czasie Burmistrz, aby zminimalizować skutki obciążenia
finansowego mieszkańców Gminy związanego z odbiorem odpadów ?

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG:

poinformował, że zdaje sobie sprawę z wysokości proponowanej stawki za śmieci, ustawa mówi o
samobilansowaniu się, czyli każdy pokrywa koszty, które wytwarza. Zastanawiałem się nad tym,
co będzie jeżeli Rada Miejska odrzuci zaprezentowany projekt uchwały. Jeżeli taka sytuacja
nastąpi przedłożę projekt uchwały, z zabezpieczeniem brakującej kwoty 1,2 mln zł na odbiór
śmieci. Będzie to jednak kosztem wydatków zaplanowanych w budżecie, których realizację będzie
trzeba wstrzymać, będzie trzeba podjąć radykalne kroki w wydatkach na bieżącą działalność.  Czy
jednak o to nam chodzi?
poinformował, że podjęte zostały na początku roku rozmowy z niektórymi gminami z terenu
Powiatu Skarżyskiego celem wspólnej gospodarki odpadami. Analizujemy od pewnego czasu
zmianę systemu ustalania opłaty za śmieci, odejście od ustalania stawki od osoby zamieszkałej, a
przejście na ustalanie stawki od zużycia wody. Będzie to system bardziej sprawiedliwy.
Zamierzamy redukować koszty m.in. poprzez zakup wagi służącej do ważenia śmieci. Cyklicznie
porównujemy dane z deklaracji śmieciowych z danymi z Wydziału meldunkowego Gminy.
Prowadzone są rozmowy ze Spółdzielnią Mieszkaniową celem zabezpieczenia altanek śmieciowych
przed podrzucaniem śmieci. Podejmujemy działania zmierzające docelowo aby stawka za odbiór
odpadów się zmniejszyła.

Pan Wiesław Biskup - radny porównał koszty opłaty za śmieci w okolicznych gminach wskazując, że
stawki są o wiele mniejsze niż w naszej gminie. 

Pan Cezary Błach - radny poinformował, że gminy te są dopiero na etapie początkowym opłaty
nowego systemu odbierania odpadów (za tonę). I też stawki te wzrastają lub wzrosną. 

Pan Waldemar Krogulec - radny poinformował, że jego zdaniem w obecnej sytuacji znaleźliśmy się
ponieważ ustawodawca od bieżącego roku nałożył nowe obowiązki na gminy, na firmy, które się zajmują
wywozem odpadów oraz na mieszkańców. Musimy wspólnie z mieszkańcami przez to wszystko przejść.
Jeżeli mieszkańcy sortują odpady to one i tak trafiają do utylizacji ponieważ rynek recyklingu w całym
kraju jest nasycony, prawie nie przyjmuje nowych odpadów. Pozostaje nam w tej chwili zaapelować do
mieszkańców o cierpliwość i jak najmniejsze produkowanie śmieci. Wypracujemy wspólnie z
Burmistrzem nowe rozwiązanie od nowego roku.  Gospodarka śmieciowa musi być samofinansująca się,
nie można do niej dopłacać ani na niej zarabiać. 

5.f. głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę Nr 90/XIII/2019 Rady
Miejskiej w Suchedniowie z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie wyboru
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz
ustalenia stawki takiej opłaty.
Uchwała Nr 140/XX/2020 zmieniająca uchwałę Nr 90/XIII/2019 Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 28



listopada 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę Nr 90/XIII/2019 Rady Miejskiej w
Suchedniowie z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej
opłaty.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 91.67 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin BRAK GŁOSU

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Suchedniów na lata 2020 – 2038.
6.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na
lata 2020 – 2038 przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy  (projekt uchwały w załączeniu
do protokołu). 

6.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Lidia Frątczak przedstawiła pozytywną opinię
Komisji o projekcie uchwały.

6.c. dyskusja,
Pan Wiesław Biskup - radny poinformował, że Burmistrz MiG podpisał umowę w sprawie budowy
ronda na skrzyżowaniu ulic Kieleckiej, Zagórskiej i Mickiewicza. Podziękował Pani obecnej Poseł Agacie
Wojtyszek za wprowadzenie programu "bezpieczni na 5 +", dzięki któremu uda się to niebezpieczne w
naszym mieście skrzyżowanie zlikwidować. i Pani Ewie Kołomańskiej z Towarzystwa Inicjatyw



Mieszkańców za złożony wniosek o modernizację tego niebezpiecznego skrzyżowania. 

6.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2020 – 2038.
Uchwała Nr 141/XX/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na lata
2020 – 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Suchedniów na lata 2020 – 2038.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 91.67 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin BRAK GŁOSU

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok
2020.
7.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020  przestawiła Pani
Urszula Nowak - Skarbnik Gminy  (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

7.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Lidia Frątczak przedstawiła pozytywną opinię
Komisji o projekcie uchwały.

7.c. dyskusja,
Pan Wiesław Biskup - radny zapytał, czy Burmistrz pochyli się nad tematem zakupu śmieciarki dla
Zakładu Gospodarki Komunalnej, abyśmy mogli śmieci gospodarować we własnym zakresie, co
zmniejszyłoby koszty opłaty ponoszone przez mieszkańców.



Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że zakup śmieciarki jest rozważany, ale to nie
będzie tylko kwestia zakupu śmieciarki, ale również spełnienia wszystkich wymogów nałożonych na
przedsiębiorstwo zajmujące się gospodarką odpadami, ochroną środowiska z zabezpieczeniem, z
miejscem do ewentualnego składowania tych odpadów.

7.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy
Suchedniów na rok 2020.
Uchwała Nr 142/XX/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020 stanowi załącznik
do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok
2020.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 91.67 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin BRAK GŁOSU

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

8. Projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w
uchwale z dnia 18 czerwca 2020 r. Nr 130/XVIII/2020 w sprawie wyrażenia
zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej
własność Gminy Suchedniów.
Projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale z dnia 18
czerwca 2020 r. Nr 130/XVIII/2020 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością
przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów przedstawił Pan Cezary
Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

8.a. prezentacja tematu przez burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,



8.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Komisja nie wypracowała opinii.

8.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano.

8.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie sprostowania oczywistej omyłki
pisarskiej w uchwale z dnia 18 czerwca 2020 r. Nr 130/XVIII/2020 w sprawie
wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Suchedniów.
Uchwała Nr 143/XX/2020 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale z dnia 18
czerwca 2020 r. Nr 130/XVIII/2020 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w
uchwale z dnia 18 czerwca 2020 r. Nr 130/XVIII/2020 w sprawie wyrażenia zgody
na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy
Suchedniów.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin BRAK GŁOSU

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

9. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę.
9.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,



Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w
Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt
uchwały w załączeniu do protokołu). 

9.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Komisja nie wypracowała opinii.

9.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

9.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach wraz z odpowiedzią na
skargę.
Uchwała Nr 144/XX/2020 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w
Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin BRAK GŁOSU

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

10. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę
10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,



Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w
Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt
uchwały w załączeniu do protokołu. 

10.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Komisja nie wypracowała opinii.

10.c. dyskusja,
10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach wraz z odpowiedzią na
skargę.
Uchwała Nr 145/XX/2020 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w
Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 23 lipca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin BRAK GŁOSU

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

11. Zamknięcie obrad.
Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG odniósł się do tematu ciepłociągu, Na dzień dzisiejszy nic nie jest
przesądzone ponieważ z inicjatywy Spółdzielni Mieszkaniowej zaczęły być prowadzone rozmowy na
temat zmiany sposobu podgrzewania ciepłej wody na terenie spółdzielni. Dzisiaj jest to podgrzewane z
piecyków, co jest niebezpieczne, jest taka możliwość że jeżeli jest dostarczane ciepło do ogrzewania
można również tą ciepłą wodę uzyskiwać z tego ciepłociągu. Żeby tak się zadziało potrzebne są



inwestycje na sieci ciepłowniczej. W m-cu czerwcu br. odbyło się spotkanie w Urzędzie MiG z radą
nadzorczą spółdzielni, przedstawicielami firmy Energa, która jest właścicielem ciepłowni. Na spotkaniu
wybrzmiał problem kto ma inwestować w sieć ciepłowniczą, kto ma ją przebudować. W dniu 5 sierpnia
jest zgromadzenie członków spółdzielni mieszkaniowej, gdzie jednym z punktów obrad będzie omawiany
powyższy temat. 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM  poprosił o przedstawienie przez Burmistrza MiG
tematu inwestycji budowy ronda na skrzyżowaniu ulic Kieleckiej, Zagórskiej i Mickiewicza. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przybliżył szczegóły inwestycji przebudowy ronda oraz
poinformował o pozyskanych środkach i dotacjach zewnętrznych na realizację inwestycji. W dniu
wczorajszym została podpisana umowa z wykonawcą na realizację zadania. Z budową ronda będą się
wiązały utrudnienia, będzie wyznaczona nowa organizacja ruchu na tym terenie. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zamknął posiedzenie XX sesji Rady Miejskiej. 

     Sporządził                               Sekretarz Obrad                                     Przewodniczący 
                                                                                                                    Rady Miejskiej

Mariusz Ślusarczyk                           Anna Salwa                                     Krzysztof Adamiec


